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Z porvaianiem

Agnieszka Chmielewska
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rto Pana prezydenta w imieniu mieszkaic6w w sprawieDucfowy chodnika oraz poprawy z stanu nawierzchni ora?. poioieniachodnika na. ulicy Witoszytiskiej, kt6ra jest ulicq wjazdowq do naszegomiasta a wipc i rvizyt6wkq miasta od sirony Bobrownik. po opadach

lj:1"::, T":L ri? 
, luzei wietko6ci kaluze na skrzy2owaniu ulicywltoszyhskiej i Grodzkiej, kt6re ukrywajq niertiwnoSci i ubytki.

Brak chodnika pow.duje zagro2enii bczjieczefistwa i utruinia poruszanie
s.rt po-ullcy oraz dojScie do przystanku autobusowego.
Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.


